
Bryggårsmöte 2013-08-10 

 
Mattias öppnar årsmötet genom att hälsa alla välkomna.  

 Val av protokollförare. – Jörgen Svanberg. 

 Val av protokoll justerare. – Christer Lundin och Bjarne Alexandersson. 

 Val av mötes ordförande. – Mattias Arvidson. 

 Omval av Erik Morgan som kassör på 2år.  

 Omval av styrelse ledamot Magnus Ericson och Jan Ågren på 2år.  

 Under året har vi:  

Lagt i en P-Ring istället för en sten.  

Lagat brygga1 och fått belysningen att fungera samt bytt till halkfria 

skivor vid landgångarna. 

Vi ska fästa vajer i bryggorna för att hålla in flytbryggorna mot den 

fasta bryggan. 

 Ekonomisk berättelse:  

Erik Morgan: 

Alla har betalt årsavgiften.  

193 700SEK på konto. 

Bryggan har i år kostat 1500SEK i underhåll men det kommer mer 

utlägg för inköp av vajer till bommar och brygga.   

500 SEK till elektriker som installerat belysning på bryggan.  

 Frysning av insatsen beslutades tills vi vet mer om campingens framtid, 

vill man gå ur nu så kontakta Erik Morga n för uthyrning av plats.  

Insats återbetalas senare… 

 Årsavgiften oförändrad 850SEK till nästa år.  

 Se över era förtöjningar till nästa vår!  

Många har dåliga förtöjningar.  

 Båtar ska vara uppe 7-8/9 2013. 

 Bommar och landgångar görs gemensamt lördag 14/9 2013 klockan 

10:00. Vi ska försöka lägga bommarna på bryggan och surra fast i 

flytbryggan för förvaring där över vintern. Alternativ finns…  



 Fråga om vad vi kan göra om gästande båtar ä r för tunga men ändå 

lägger till mot bryggan 

-Vi kan inte göra mer än att prata med ägaren/föraren av gästande båt.  

 Frågor om vi får samma bom som tidigare vid gemensam förvaring?  

-Ja, bommarna är uppmärkta med plats nummer.  

 Frågor om vem som köper/betalar för färgen till bommarna?  

-Det gör föreningen. 

 Fråga om bryggan håller för bommarna över vintern ? 

-Vi tror det då bryggan redan bär minst 60% av vikten på bommarna 

plus båtarna. Även höst stormar håller den för och bryggan är i ett gott 

skick. 

 Frågor om man får lov att måla bommar alls? 

-Det kontrollerar vi under vintern. 

 Arbetsdag 2014. 

Blir 3/5 2014. 

Måste bli stor uppslutning för målning/isättning av bommar och 

landgångar.  

 Påminnelse om den regeln som antogs två år sedan. 

Alla som önskar att stå kvar i bryggkön skall anmäla det till Erik 

Morgan innan februaris utgång.  

Idag står 2st i kö för bred plats samt 1st i kö för smal plats. 

Det finns intresse från villor i närheten men dom släpps inte in. 

 Vid ändring av adress eller Telefon nummer.  

Anmäl detta till Erik Morgan. 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året . 

 Erik Morgan är firmatecknare för vår förening. 

 Mötet avslutades. 

 

 

 

Protokollet justerat av: 

 

 

Christer Lundin   Bjarne Alexandersson   

 

_______________________   _______________________________  


